
...119סובב הולך 
2020ינואר 31שישי יום

.אזור נחל שקמה, הילה יעקבי: צילמה



שבוע טוב  

ברכות לעשרת המשפחות  

שהתקבלו לחברות

שחר ומיטל וייס

מיכל ורביב זדה

יעל ואיתמר ירון

בוסיבאליאת 

ושירן אברהםבלואיןדין 

שמרית ואלי בס

משאלה  טמסותרוית

גיל עד ועדי נחליאלי

גיא וכרמית זכריה  

אורי ותמר חסין

:תוצאות נוספות בקלפי

מברכת את שלושת חברי הנהלת  

:הקהילה החדשים

אפרת לנקרי ודרור , מנפרד הראל

.טל

רגועש"סופהמשך 



.התקיימה ישיבה משותפת של חברי וועד האגודה ביחד עם ראשי התחומים22.1.2020בתאריך 

:  השתתפו

עוזי, אסף , יניב , נורית , פיני , ליאור -נציגי הוועד

(ירושלים)שונות ומניעה , ( חוגים)הגר, ( י"צח)אליאן ושלהבת, ( תרבות)מיכל, ( 'מוניצי)גיא, ( קליטה)נורית-ראשי התחומים

(חברת וועד יוצאת)אירית, ( ייצוג צוות צעירים)+נציג המליאה-אסף -נוספים 

.צעירים ומניעה,בינוי קהילתי ,בטחון , נציגי חינוך -חסרו 

:ראשי התחומים הציגו את עיקרי עשיית התחום שלהם

:חוגים
.חוגים בלבד והייתה מטרה לבנות מערך חוגים בתוך הקיבוץ4-עד לפני כשנתיים היו בדביר כ

.חוגים והמשכיות בשכבות20כיום יש מעל ל 

.יריד החוגים מוכיח את עצמו

.חשיבה על סיוע במערך ההסעות לחוגים שמחוץ לדביר-2020דגש ל 

:תרבות
.ח"ש6000-הוכנסו כ -שנה שהתאפיינה באיסוף בקבוקים 

.פ תכנון"כלל הארועים והתקציב בוצעו ע

.שנה לקיבוץ דביר70מתחילים לעבוד על ארוע ה 

-2020דגשים ל 

.לסדר פינה מסודרת לאיסוף בקבוקים

לשתף את ילדי הגנים במיון בקבוקים

.שיפור נושא המתנדבים לצוותי ארועי התרבות

המשך שדרוג ציוד ההגברה

:צעירים
הוקם צוות צעירים2019ב 

.המטרה לשלב את הצעירים בתוך הקהילה

.הצוות החל בשיפוץ פאב הפטריה

.הצעירים משתלבים בחינוך בגיל הרך ובחינוך החברתי

.בשיתוף המועצה שולבו צעירים מדביר בתכניות פיתוח מנהיגות



:עדכוני מליאה

.המועצה תיקח יותר אחריות בתוך הישובים2020ב 

.הוקמה מחלקת ישובים שתסייע לכל התחומים בישוב

:שונות
.הכוונה ועזרה, והמשיך באופן יותר אינטנסיבי בסיוע למשפחות " כאוזן קשבת"תחום שהתחיל 

.הצוות פועל באופן דיסקרטי אל מול המשפחות

.י הוועד לסייע למשפחות עם ילדים בעלי צרכים מיוחדים"השנה תוקצב סכום ע

.תרבות מתחום השונותארועי-2020דגש ל 

:מניעה
.בוצע חיבור מצוין עם מערכת החינוך בכל הגילאים

.הייתה התמקדות בתחום מיניות אצל בני נוער

.בנושא הטרדות מיניות בקיבוץ שפועל באופן דיסקרטי" מוגנות"צוותוןהוקם 

:י"צח

.בוצעה החלפה בתפקיד ההובלה בין שלהבת לאליאן

.סבבי לחימה3הצוות התמודד עם 

.עיקר העשייה הינו בתחום החינוך במצב לחימה

.חיבור לחצני מצוקה לכל מבני החינוך בקיבוץ ומיפוי של ציוד חילוץ שנדרש בישוב-2020דגש ל 

:קליטה

.בוצע חיבור לוועדת הקליטה של הקיבוץ בקבלת חברי הקיבוץ החדשים

.לאור סקר שבוצע תבוצע קליטת חברי הקיבוץ החדשים בדגש על הסברה בנושא החוזים וחיבור לקיבוץ-2020דגש ל 

:מוניציפאלית

.טיפול בתאורת רחוב בכל הקיבוץ וההרחבה

(בשילוב עם הקיבוץ)סידור עמדות פחים נוספות ברחבי הקיבוץ

.בנושא ריחותא"לחדטיפול אינטנסיבי במקלט מתחת 

בינוי מאסיבי ברחבי הישוב -2020דגש ל 

:ר וועד אגודה"דגשים יו

.זו הזדמנות להודות לכל היושבים פה ולאלה שלא יכלו להגיע על עשייה התנדבותית ענפה שממשיכה לקדם אותנו כקהילה, בראשית דבריי 

חברים ולעיתים עלינו לקבל החלטות שלא עולות בקנה אחד עם דעות  , שכנים , תושבים כולנו".זמןגזלן "מאתגר ו, ניהול תחומי האגודה יכול להיות מורכב 
.מקצועית ומכל הלב, חברית , בקבוצה של אנשים שעושה את זה בצורה מופלאה התברכנו.חברינו

(דוגמאות' רק מס:)ישנם הישגים רבים בכל התחומים

.מסוף הסעות ומבנה חוגים, גן ילדים , קידמנו תכניות שיפוץ בריכה -' מוניצ



.קהילה מבשלת, גינה קהילתית , המסיבות ,להדגיש את הטיולים רוצה.הישובשל " הרוחלבנין"תחום שלא מוריד רגל מהגז והוא הבסיס -תרבות 

.יציבה שכל הזמן חושבת קדימה, מועצת חינוך הינה מועצה חזקה.0-3מצלמות בגני ילדים , בגיל הרך " גן זורם", יישום המודל הפתוח -חינוך 

הותקנו מצלמות חדשות-בטחון 

.היצע החוגים גדל וגדל כל שנה-חוגים 

.הנוער השוניםלארועיבונים תהליכי עבודה חדשים ומתחברים הם.מחדשצוות שפועל חזק בשגרה והחל השנה לעבוד -מניעה 

.פועל בדיסקרטיות מול משפחות והשנה סייע בצורה מקצועית מאוד-שונות 

.תחום שהשנה נכנס לפעולה ומייצר הרצאות וחיבור הצעירים לקהילה-צעירים 

.פיתוח וחידוש תחומים, שנה מרובת עשיה 

:אתגרים מרכזיים לשנה הקרובה

.גיוס יותר תושבים שישתתפו בפעולות התרבות השונות

.חיזוק הבינוי הקהילתי והוועדה המוניציפאלית

.המשך השקעה בצעירים כמנוף לעתיד הישוב

.ליווי וניהול הבינוי ברחבי הישוב

.המשך תכנון ופריסת מצלמות אבטחה

.המשך חיזוק תחומי השונות והמניעה

.חיזוק הקשר בין הקיבוץ לאגודה

.בקרות לתקציב האגודה והחינוךיבוצעו.אגודהאירית תמשיך לנהל את התקציב מחוץ להיותה חברת וועד -תקציב 

.נמשיך בחשיבה על המבנה הארגוני שלנו

.כמובן שהמשך ניהול ופיתוח שאר התחומים

2020בחודש הקרוב נפרסם את תכנית העבודה של הוועד לשנת 

וועד אגודה  , בברכה 
!מילה טובה 



.שלום לכולם

עמית  , קבלן הגינון של האגודה

יסיים השבוע את עבודתו  , קירשנר

נודה לעמית ולצוותו על  . בדביר

יחליף  , מעומר, דן כץ. עבודתו המסורה

דן עובד כקבלן הגינון של . את עמית

נאחל לדן ולצוותו הצלחה  . שובל

.  בעבודתו

בברכה רחלי ועוזי

!הורי דביר שלום

צוות חוגים מעוניין לערוך סקר הסעות  

להבין את  בלבדבמטרהלחוגי מועצה 

.  היקף התופעה ולנסות ולייצר פתרונות

ילדים ועד 2-השאלון מתייחס ל❤שימו 

3במידה ויש לכם . ה/חוגים לכל ילד2

ילדים או יותר בבקשה מלאו פעמיים  

כנ״ל אם ילדיכם  . את השאלון

חוגי מועצה  2-ת ביותר מ/משתתף

שמצריכים הסעות

!תודה

בקוןוהגר פרילוצקיאינה , שירטואנה 

מזור
https://forms.gle/a9xMaDmh9Kapc

nwR7

.צהריים טובים לכולם

לקחתי על עצמי את  

אתהאחריות לארגון 

.יום השואהטקס 
כל מי שמעוניין או מעוניינת  

/  חשיבה )לקחת חלק בטקס 

(  קריינות/ נגינה / שירה 

.מוזמנים לפנות אליי

ברית



מחר  -תזכורת 

מוכרים  ' וילדי 

עוגות ומאפים 

וגדוליםקטנים 



בקיבוץ דביר   " אמנת קמינים"פגישת סטטוס בנושא 

התקיימה ישיבה משותפת של חברי וועד האגודה עם נציגים שלקחו על עצמם לבנות אמנה יישובית לשימוש  21.1.2020בתאריך 

.בקמינים

:  השתתפו

טל, יניב , נורית , פיני , ליאור -נציגי הוועד

(אך לא השתתף בפגישהבצוותוןשותף )בני רותם, אלעד נעים , נסקר'זאדי , בועז אמונה , מיכה סלע -הצוותוןנציגי 

.הישיבה הינה בהמשך למפגש שהתקיים במהלך חודש ינואר

.נפגש ובנה אמנה קיבוצית שתועבר לאישור האסיפההצוותון

האמנה הינה חלק מתהליך של יצירת הסכמות בקהילה

.הוועד מעודד תהליכי הדברות כדרך לטיפול בבעיות וחילוקי דעות בקהילה. 6

.ורעיונות לטווח הארוךהמיידיהאמנה מציעה פתרונות לטווח 

:החלטות

.הוועד יזמן מפגש נוסף בתקופה הקרובה על מנת להציג את האמנה ולייצר שיח בנושא כחלק מהתהליך

שמירה על התקן והזמנת בעלי  ,העיקרון הינו התחשבות של בעלי הקמינים בשכנים באמצעות צמצום שעות הדלקה ,המיידיבטווח 

.קמינים לבתי שכניהם בזמן שהקמין דולק על מנת לחוש את מה שמרגישים השכנים

.בטווח הארוך ההצעה היא יצירת חלופות לבעלי הקמינים ומניעת התקנת קמיני עץ בבתים שמתוכננים להבנות בישוב

.לציין כי האמנה בשלב זה הינה בגדר הצעה בלבד שתובא לדיון התושבים ולאישור האסיפה

 8.2.20-ה, ש "שיתקיים במוצ, הנכם מוזמנים לשיח פתוח על האמנה המוצעת בנושא הקמינים
במועדון לחבר בבריכת השחייה  20:30בשעה 

וועד אגודה     ,בברכה 



אנשים טובים באמצע הדרך  

(...הקיבוץ)

החלטנו לשפר את נראות הגן ופגשנו  

המוכשרות ואת רוח הידיםאת 

!עמרי ( רותם)ההתנדבות של רתם 

❤! תודה על ההשקעההמוןהמון 

נעשה בהתנדבות מלאה של רתםהכל

!מילה טובה 



, דנדקרלילך 

.  תלינו היום שלטים על  העצים ברחבי הקיבוץ

מוזמנים לסרוק את הברקוד ולהקשיב לשירים  

לכבוד טו בשבט

!!לילך רעיון מקסים 

�🌻�איזה יופי של רעיון גאוני 

!!לילך את כזו אלופהואווו

!שאפו רעיון מדהים

....איזה יופי

!עליך לילךסחטיין, רעיון גאוני

❤.לילדי גן דרור לילך והצוות, הילה צפריר

,  יישר כוח רעיון מהמם

תושבי דביר מוזמנים להוריד אפליקציה סורק  

.ולהקשיב לשירי טו בשבט



!היה שמח . משחק כדורגל מול חוג הכדורגל של כרמים
רותם עומרי רותם: צילמה







הבלונים  . צרור בלונים ביער להב מהימים האחרונים

נא תדרכו את הילדים והנערים  .חוברו למטען נפץ

שבכל מקרה של זיהוי יש להתרחק מהמקום  

.ולהזעיק עזרה







2020פסטיבל דרום אדום 

,  אמנות, סופי שבוע במגוון פעילויות תרבות5חגיגת טבע אדומה למשך , פסטיבל דרום אדום חוזר במהלך סופי השבוע של חודש פברואר

.טיולים והפעלות בטבע

עם מגוון רב של פעילויות לכל  , 15על רקע הכלניות שיכסו את צפון הנגב במרבדים אדומים וססגוניים יתקיים הפסטיבל זו השנה ה 

מרוץ הכלניות  , צעדת הכלניות המסורתית, שווקים וירידים חקלאיים, סיורים שחקנים והפעלות בין הפרחים: חלקן ללא תשלום, המשפחה

.הנגבברחבי צפון , 30.1-29.2. ועוד המון

"דרום אדום"קישור אל פרוט הפעילויות במהלך 

https://www.habsor.co.il/

https://www.habsor.co.il/


אז והיום–ו בשבט בדביר "ט



שנות החמישים  –עץ הצאלה 

המאוחרות

ספרדיהמתנדבת : צילמה



2019אותו עץ צאלה 

נתן אהרון: צילם



נטיעות בסוף שנות החמישים



ל"קק–נטיעות בשטחי בתה 

ל וכרמלה לכיש משמאל מינה זמרי"מימין ששון ז



נטיעות בשנות השישים הראשונות

(האורנים בשביל הצרצרים)



נטיעות בשנות השבעים הראשונות  

וילדי זמיר רוקדים

(ל"ברקע העץ של הגמד האדום ז)



–נטיעות בשנות החמישים המאוחרות 
אריק: צילם. היום שכון רביד



2019שנת והקרוילותנטיעות בשטחי החינוך 









2012ו בשבט בשנת "נטיעות ט

לאורך כביש הכניסה לשכונה







לזכר עץ השקד של גן דרור



כרם השקדים



בכניסה לאטריום" מועדון הארבעה"לזכר 



ו בשבט נטיעות לאורך שביל הצרצרים"ט

לזכרו של גד–ועץ הדר אחד 



נטיעות בהר הסוללה2014ו בשבט "ט

"יובלי הנגב"נוטעים תלמידי 



פריחת עצי הסיגלון בכביש עוקף אזור  

חנוך



נחל שקמה העצים שותים לרוויה

1013קר חורף 'ריצ: צילם





פריחת כלניות לרגלי יער דבירה



מעבודות מועדון הצילום, עצים ושקיעה











!.שבת שלום 
2020ינואר 31שישי יום

.אזור נחל שקמה, הילה יעקבי: צילמה


